

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



<h2>Dagsorden og referat</h2>	Dato og tid: 6. maj 2021 kl. 19:00- 22:00	Sted: Fælleshuset, Platanhaven 14, 3400 Hillerød
Emne: Bestyrelsens arbejdsområder	Mødedeltagere: John Hansen, Carsten Michael Jørgensen, Holger Hansen, Inge Hansen, Birger Stenå Nielsen, Jens Lodal og Bjørn Svendsen Afbud: Birger Stenå Nielsen, Holger Hansen Referent: Inge Hansen Mødeleder: Carsten Michael Jørgensen	
Formål med mødet: Drøfte og beslutte fremtidige aktiviteter	Forbered: Forbered jer på dagsordenspunkterne	
Anvendelse af mødets resultat: At vi er blevet klarere på aftaler og arbejdsopgaver	Medbring: Dagsorden	
Næste møder: 7/6, 10/8, 8/9, 14/10, 15/11, 7/12-2021 og 5/1- 2022		

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



	Emne	Formål med punktet (hvad skal vi udrette?)	Proces (hvordan behandler vi emnet?)	Va- rig- hed (i min)	Beslutning (referat – hvem gør hvad?)
1.	Godkendelse af dagsorden	At vi bliver enige om dagsordenen og hvor lang tid, vi skal bruge på de enkelte punkter	Beslutning	5	Punkt 3 blev udskudt til næste møde. Punkt 4. blev sat under punkt 9. da der var et sammenfald.
2.	Godkendelse af referat fra sidste møde	Enighed om referatets ordlyd og klargøring til offentliggørelse på hjemmesiden	Beslutning	10	Referatet fra sidste møde den 14-04-21 blev godkendt.
3.	Interesse for bestyrelsesarbejde - Holger	Der har været en del forvirring om at være aktiv i bestyrelsen. Kan vi finde en kursusordning, hvor vi finder nye medlemmer som vil være med.	Til drøftelse	30	Udskudt til næste møde pga. Holgers fravær. Men tiden blev brugt til at beslutte, at Birger bestiller 2 gavekort a 500 kr. i Naturbutikken til henholdsvis Helle og Jens Ly. John laver en takke skrivelsen for deres indsats i bestyrelsen.
4.	Hvis vi mødes fysisk, på tide at tage stilling til om Jens Ly kan fortsætte som vores repræsentant i NNP - Inge	Jeg synes det er på tiden at det bliver afklaret	Beslutning	15	Punktet indgik som en del af punkt 9.
5.	Rapportering fra repræsentantskabsmøde 24/4-2021_John	John og øvrige deltagere beretter	Orientering	15	Repræsentantskabsmødet blev afholdt via Teams. DOFs nye naturpolitik og rammestrategi blev drøftet. Bla blev diffuse og unøjagtige beskrivelser/sætninger i begge diskuteret

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



					<p>bland mødedeltagerne og videregivet til Hovedbestyrelsen, så det kunne rettes til. Den endelige vedtagelse vil blive på efterårsmødet. Hvor det forhåbentligt vil være muligt at mødes fysisk.</p> <p>Regnskabet har et overskud på 1.3 mill. Det skyldes primært et stort salg i Naturbutikken. Budgettet fortsat usikkert da der mangler svar fra flere fonde etc.</p> <p>2 nye medlemmer blev valgt til i hovedbestyrelsen. Nina Yasmin Ali og Rie Birkelund Jensen begge biologer.</p>
6.	Situationen i bestyrelsen-John	2 bestyrelsesmedlemmer er trådt ud, og suppleanterne har meldt fra. Status – og måske skulle vi planlægge vores udsudte bestyrelsesseminar? Evt. i sensommeren? Nedsættelse af forberedelsesgruppe.	Beslutning	30	Bestyrelsen tog en general og overordnet diskussion omkring situationen i bestyrelsen. Mhp. det kommende seminar i juni. Forslag til dato 12. juni i fælleshuset Platanhaven, Hillerød, såfremt huset ikke er optaget
7.	Søborg sø-Bjørn	Referat af møde med NST 4-5 om fugleøer	Orientering	10	Caretakergruppen, Søborg sø, havde den 4. maj haft et fysisk møde med NST, om etablering af fugleøer. Det er ikke meningen, at der skal anlægges nye øer, men bruge de muligheder der opstår, når søen bliver fyldt med vand. Der er sendt et forslag til NST med 9

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



					mulige steder. I forslaget indgår desuden etablering af 2 ræveriste på rute 33. Knud Flensted og Erling Krabbe deltog også i mødet. Fra NST deltog Ida Dahl Nielsen, Morten Elling og Jens Bjerregård.
8.	Aktindsigt-Jens	Svar fra NST. Hvordan kommer vi videre? Se rundsendt mail fra John af 3/5 med bilag	Beslutning	30	Jens gennemgik sagens forløb med diverse svar fra Jens Bjerregård. Vi blev enige om at lukke sagen nu. NST har skriftligt erkendt, at det var en fejl at fælde de omtalte træer i Nejede Vesterskov. John laver en skrivelse til Jens Bjerregård med vores beslutning. Men vil samtidig foreslå en tur sammen med NST for at tale om, hvordan vi sammen bedst forvalter urørt skov til fordel for fuglene.
9.	NNP-Gribskov-Jens	Hvordan kommer vi videre? Se Inges mail af 29/4	Beslutning	30	Jens gennemgik kort det digitale møde der havde været afholdt om NNP den 5. maj. Forslaget om NNP, Gribskov er sendt i offentlig høring (høringsperiode 28/4 til 23/6). Der blev nedsat en gruppe til at komme med et svar fra os. Gruppen består af Carsten, Jens, Inge og Stig, NPU samt Erik Mandrup Jakobsen fra Nationalparkens bestyrelse.

DOF Nordsjælland

Lokalafdeling under Dansk Ornitologisk Forening



					Formålet med vores svar er en profilering af DOF som en fugleorganisation. Vi nåede ikke, at tale om Jens Lykkebo' fortsatte tilknytning til DOF Nordsjællands som repræsentant i NNP-sammenhæng.
10.	Orientering fra formand og kasserer-John	Fast punkt til emner som ikke kan fremlægges på anden måde	Orientering	10	Der er intet bogført i 2021.
11.	Evt.	Fast punkt til orientering	Ingen beslutninger	5	Intet at bemærke da tiden var gået.